
 

OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA:003‐06/20‐01/5 
URBROJ: 251‐197‐20‐3 
U Zagrebu 05.11.2020. 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa  30.  sjednice  Školskog  odbora Osnovne  škole  Voltino  održane  05.11.2020.  godine  s  početkom  u 
16,30 sati. 
 
Prisutni članovi ŠO: Mihaela Čuljak, Snježana Crneković, Maja Sučević, Morana Strahija, Dino Dorotić, 
Višnja Vanjek, Matea Orešković 
Zapisničar: Morana Strahija 
Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole, 
Sjednicom  predsjedava  Snježana  Crneković,  predsjednica  ŠO,  koja  konstatira  da  postoji  kvorum  (7 
članova) za pravovaljano odlučivanje. 
Predsjednica, predlaže Dnevni red i daje na glasovanje, te se isti usvaja sa 7 glasova ZA. 
 
DNEVNI RED:      
 

1.  Verifikacija zapisnika s 29. sjednice Školskog odbora 
2. Zasnivanje radnih odnosa po natječaju‐ suglasnost 
3. Razno 

 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika sa 29. sjednice ŠO 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Usvaja se zapisnik sa 29. sjednice.  
 
Ad. 2) Zasnivanje radnih odnosa po natječaju‐ suglasnost 
 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli slijedeću 
 
ODLUKU: 
 

2. Daje se suglasnost za zasnivanje radnog odnosa sa slijedećim kandidatima za rad na radnom 
mjestu: 
 
‐ učitelja razredne nastave ‐  Marija Bervida, magistra primarnog obrazovanja. 

‐ učitelja engleskog jezika‐ Franka Klišanin, magistra edukacije engleskog jezika i književnosti 

i magistra edukacije povijesti umjetnosti. 

‐ učitelja engleskog i njemačkog jezika‐ Mislav Nikolić, magistar edukacije engleskog jezika i 

književnosti i magistar njemačkog jezika. 

‐ voditelja računovodstva‐ Tina Burica Pasarić, stručna prvostupnica ekonomije 



 

‐  učitelja  informatike  ‐ Bernarda  Tonković  Kuzmić,  dipl.  učitelj  s  pojačanim  programom  iz 

nastavnog predmeta informatika 

‐ učitelja matematike ‐ Marijana Jurišić, sveučilišna prvostupnica edukacije matematike 

‐ učitelja razredne nastave u produženom boravku ‐ Magdalena Šandor, magistra primarnog 

obrazovanja. 

 

 
Ad. 3) Razno 
. 

Predsjednica  Snježana  Crneković  predala  je  riječ  ravnateljici  škole  Kseniji  Gluhak,  koja  je 
ukratko upoznala članove ŠO s aktualnim događanjima u školi.  

Škola  je  sa  filmićem koji su učenici  škole poslali na HEP natječaj za nove kompjutere ušla u 
krug škola koji dobivaju 4 nova računala. 

U  5.c  razrednu  imamo  3  učenika  koji  zbog  zdravstvenih  razloga  prate  nastavu  online.  8.b 
razred je bio u izolaciji 2 dana, a 7.a razred jedan dan. Imamo 17 učenika koji su u samoizolaciji zbog 
roditelja ili klubova. 

Ravnateljica  Ksenija Gluhak  je  također  obavijestila  članove  ŠO  kako  bi  se  svi  radovi  trebali 
privesti  kraju  u  skorije  vrijeme  i  da  je  dio  novaca  iz  Erasmus+  projekta  iskorišteno  u  opremanje 
učionica (Smart TV, LCD projektori u učionicama glazbenog i likovnog). Također se planira pojačanje 
internet mreže. 

Ravnateljica  Ksenija  Gluhak  je  također  napomenula  kako  se  uspjela  povezati  s  još 
nekolicinom  ravnatelja  drugih  škola  i  kako  su  razgovarali  o  povlačenju  potpore  iz  EU  fondova  za 
obnovu rasvjetnih tijela u školama. 

Ovom prilikom  je  gđa. Višnja Vanjek ponovno  zamolila da  joj  se pošalje  filmić  s popratnim 
tekstom koji bi se mogao staviti na internet stranicu Agencije za regionalni razvoj. 
 
Članovi ŠO su sa 7 glasova ZA donijeli slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

3. Usvaja se izvještaj ravnateljice Ksenije Gluhak. 
 
 
 
Sjednica završena u 17,30 sati. 

 
 

ZAPISNIČAR:                      PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Morana Strahija             Snježana Crneković 
 
 


